
Wat heeft de raad besproken en besloten op donderdag 26 november 2015? 

Donderdag 26 november 2015 vergaderde de gemeenteraad van De Wolden. Er stonden 

drie bespreekpunten centraal: het watertakenplan Fluvius 2016-2021, de gedragscodes 

integriteit raad en voor college en het beleidsplan participatie. De vergadering is live 

uitgezonden via internet. Het videoverslag van deze avond kunt u terugkijken via 
dewolden.nl/gemeenteraad.  

Tjalling de Wit diende namens het CDA een 37A-vraag over de gevaarlijke 

verkeerssituatie bij wegwerkzaamheden in Alteveer. Jaap Wiechers stelde namens CU en 

Gb een artikel 37A-vraag over de plannen voor een factory outlet centrum in Assen. 
Wethouder Ten Kate beantwoordde beide vragen. 

Vaststelling gedragscodes integriteit raadsleden en van college 

De raad werd voorgesteld de gedragscode integriteit raadsleden De Wolden en de 

gedragscode integriteit burgemeester en wethouders De Wolden vast te stellen. Ook 

werd voorgesteld om uiterlijk in september 2017 het proces voor de benoeming van 

politieke ambtsdragers in te richten.  

 

Hilda Mulder (VVD) benadrukte het belang van het thema ‘integriteit’, maar merkte ook 

op dat er een spanningsveld kan ontstaan tussen integriteit en je privacy als raadslid. 

 

‘Vertrouwen komt te voet en gaat te paard’, aldus Albert Haar (D66). Het handelen van 

politieke ambtsdragers ligt onder een vergrootglas. Transparantie en toezicht op 

handhaving is daarom belangrijk.  

 

Jaap Wiechers (CU) heeft rapport Waarborgen Bestuurlijke Integriteit van de 

Rekenkamercommissie gelezen en de aanbevelingen uit dit rapport getoetst aan de 

voorliggende rapporten. Wiechers vond  dat aanbevelingen goed waren verwerkt.  

 

‘Integriteit moet je niet aan het toeval overlaten’, aldus Heleen Langen (PvdA). De PvdA 

vindt het voorkomen van integriteitsproblemen erg belangrijk. Het is belangrijk dat  raad 

en college hier samen in optrekken, maar ieder moet zijn eigen verantwoordelijkheid 

nemen. 

 

Portefeuillehouder De Groot beantwoordde de vragen en zei toe de uitwerking van het 

derde beslispunt, om uiterlijk in september 2017 het proces voor de benoeming van 

politieke ambtsdragers in te richten, te bespreken met de fractievoorzitters.   

De raad stemde unaniem in met het voorstel.  

 

Vaststelling beleidsplan Participatiewet 2016-2019 

Het meerjaren beleidsplan Participatiewet 2016 - 2019 lag ter vaststelling voor aan de 

gemeenteraad. Het beleidsplan beschrijft de visie op, de kaders voor en de voorgenomen 

uitwerking van het re-integratiebeleid voor de komende jaren. Met dit beleidsplan wordt 

de lijn van het beleidsplan 2015 voorgezet.  

 

Ronald Brouwer (Gb) stemt in met voorzetting van het ingezette beleid in 2015. Alle 

inwoners maken actief deel uit van deze samenleving en daar sluit Gb zich bij aan. De 

prioriteit ligt bij de eigen kracht van de inwoners en dat vindt de fractie terug in het 

voorstel.  

 

Het CDA vindt het een prima idee om extra middelen in te zetten voor de extra uitstroom 

van twintig klanten. Het CDA vindt het belangrijk dat iedereen meedoet in de 

maatschappij en stelt de mens centraal. Karin Brouwer (CDA) ondersteunt de integrale 

aanpak.  

 



GL wil iedereen een plek geven op de arbeidsmarkt. Erik Verheijen (GL) vraagt aandacht 

voor een andere benadering, een experiment. Hij stelt voor iedereen, die een grote 

afstand heeft tot de arbeidsmarkt, onvoorwaardelijk te voorzien van een basisinkomen 

van € 1000 per maand, zonder het leveren van een tegenprestatie. Hij vraagt wethouder 

Pauwels onder welke voorwaarden de gemeente De Wolden eventueel een dergelijk 

experiment zou kunnen aangaan.  

 

Wethouder Pauwels reageerde op de vragen en zei toe dat in 2017, in combinatie met de 

monitor sociaal domein en de tevredenheidsonderzoeken, een evaluatie plaats zal 

vinden.  

De raad stemt unaniem in met het voorstel.  

 

Overige besluiten: 

 

 Vaststelling watertakenplan Fluvius 2016-2021; omgaan rioolheffing; 

 Vaststelling beheersverordening Alteveer-Kerkenveld. 


